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Protokół Nr 70/2022 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa i Finansów 

z dnia 8 grudnia 2022 roku 

odbytego w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dąbrowie Biskupiej 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Rybczyński Adam – przewodniczący komisji 

2. Czarniak Janusz – zastępca przewodniczącego 

3. Kołodziej Piotr – członek komisji 

Nieobecni usprawiedliwieni: radna Joanna Roszak 

4. Roszak Joanna – członek komisji 

Spoza komisji udział wzięli: 

1. Filipiak Marcin – Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia 

2. Posadzy Wiesława – Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrowa Biskupia 

3. Górska Kinga – młodszy referent ds. rolnictwa 

4. Kryszak Magdalena – Kierownik referatu budownictwa, gospodarki przestrzennej, 

komunalnej, rolnictwa i ochrony środowiska 

5. Jankowska Honorata – młodszy referent ds. gospodarki odpadami komunalnymi 

6. Czaplewska Karolina – podinspektor ds. księgowości podatkowej 

7. Wochna Monika – starszy inspektor ds. obsługi rady gminy 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Analiza kosztów oświetlenia po zmianach wprowadzonych z oświetleniem nocnym. 

3. Gospodarka odpadami komunalnymi – spływ opłat za 2022 r. 

4. Umorzenia i spływ podatków za 2022 r. 

5. Spotkanie z przedstawicielami AR i MR odnośnie powstania stacji meteorologicznej 

na terenie naszej Gminy, podsumowanie kampanii wniosków obszarowych, 

wniosków o dopłaty do nawozów i do materiału siewnego. 

6. Opracowanie planu pracy komisji na I półrocze 2023 roku. 

7. Zakończenie. 

Ad1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia komisji. 
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Po stwierdzeniu quorum Przewodniczący Komisji, radny Adam Rybczyński o godzinie 09:00 

otworzył posiedzenie, a następnie powitał Przewodniczącą Rady Gminy Panią Wiesławę 

Posadzy, Wójta Gminy Pana Marcina Filipiaka, członków komisji oraz pracowników urzędu 

gminy przybyłych na posiedzenie komisji. 

Lista obecności w załączeniu do niniejszego protokołu. 

Ad.2. Analiza kosztów oświetlenia po zmianach wprowadzonych z oświetleniem nocnym. 

Pani Magdalena Kryszak – przedstawiła powyższy temat.  

Materiał w załączeniu do protokołu. 

Poinformowała, że w 2021 roku za oświetlenie uliczne zapłacono 270 030,29 zł, natomiast 

w 2022 roku (przy wyłączeniu oświetlenia latem i w nocy) zapłacono 244 097,85 zł.  

Wójt Gminy – dodał, że należy jednak zwrócić uwagę na to, że oszczędności byłyby wyższe 

gdyby cena w tych latach za 1 MWh byłaby ta sama. Niestety w 2021 była to cena 329,03 zł 

brutto, a w 2022 roku już 469,34 zł. W przyszłym roku już tych oszczędności kwotowych nie 

będzie widać, ponieważ cena będzie wyższa. Dlatego musimy zmniejszyć zużycie energii. 

Dyskusja: 

Radny Piotr Kołodziej – zapytał się jaka będzie cena w przyszłym roku? 

Wójt Gminy – odpowiedział, że cena za 1 MWh będzie wynosiła 970 zł brutto.  

Radny Piotr Klimczak – zapytał się, czy są dostępne programy dla samorządów, żeby 

zamontować fotofoltaikę w szkołach i innych obiektach? 

Wójt Gminy – odpowiedział, że programów nie ma, jednak można zaciągnąć kredyt w BOŚ na 

preferencyjnych warunkach. Jednak należy pamiętać, że są to ogromne koszty dla 

samorządów. Na dzień dzisiejszy nie stać na to Gminę.  

Nie było więcej pytań do przedstawionego tematu.  

Ad.3. Gospodarka odpadami komunalnymi – spływ opłat za 2022 r. 

Pani Honorata Jankowska – przedstawiła powyższy temat. 

Poinformowała, że zaległości za 2022 rok na dzień 8 grudnia br. wynoszą kwotę 101 981,55 zł.  

W roku 2022 wystawiono 526 upomnień na łączną kwotę 139 278,87 zł i 137 tytułów 

wykonawczych na kwotę 88 119,36 zł.  

Materiał w załączeniu do protokołu. 

Dyskusja; 

Radny Adam Rybczyński – zapytał się, czy powtarzają się osoby, które zalegają z płatnościami? 

Pani Honorata Jankowska – odpowiedziała, że przeważnie tak, jednak cały czas dochodzą 

nowe osoby. Najgorzej jest jak ktoś nie zapłaci za dwa, czy trzy miesiące, ponieważ później 

już ciężko jest zapłacić jednorazowo za kilka miesięcy, pamiętając o bieżących wpłatach.  
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Radny Piotr Kołodziej – zapytał się, czy gmina musi odebrać odpady od osób, które nie mają 

uregulowanej opłaty za długi okres? 

Pani Honorata Jankowska – odpowiedziała, że gmina ma obowiązek odebrać od wszystkich 

mieszkańców odpady.  

Radny Piotr Kołodziej – zapytał się, czy jest obowiązek wywieszania kodu kreskowego, skoro 

firma nie skanuje go? 

Pani Honorata Jankowska – odpowiedziała, że tak.  

Wójt Gminy – dodał, że w każdym samochodzie znajdują się kamery.  

Radny Adam Rybczyński – zadał pytanie, co dzieje się po wystawieniu upomnienia, jeśli ktoś 

nadal nie zapłaci? 

Pani Honorata Jankowska – odpowiedziała, że po 7 dniach od odebrania upomnienia 

wystawiany jest tytuł wykonawczy.   

Nie było więcej pytań do przedstawionego tematu.  

Ad.4. Umorzenia i spływ podatków za 2022r. 

Pani Karolina Czaplewska – przedstawiła powyższy temat.  

Poinformowała, że stan zaległości na dzień 30.11.2022 r. wynosi: 

1) Podatek od nieruchomości – osoby prawne – 238 976,00 zł 

2) Podatek rolny – osoby fizyczne – 42 236,33 zł 

3) Podatek od nieruchomości – osoby fizyczne – 313 744,10 zł 

4) Podatek od środków transportowych – 22 548,25 zł 

5) Czynsze za grunty – 541,18 zł. 

W roku 2022 wysłano 557 upomnień i wystawiono 63 tytuły wykonawcze. Ponadto jest 

dokonany wpis do hipoteki przymusowej na kwotę 174 597,00 zł.  

Do 30 listopada 2022 r. wpłynęły 4 wnioski na umorzenie podatku. 

Materiał w załączeniu do protokołu.  

Dyskusja: 

Nie było więcej chętnych do zadawania pytań w przedstawionym temacie. 

Ad.5. Spotkanie z przedstawicielami AR i MR odnośnie powstania stacji meteorologicznej 

na terenie naszej Gminy, podsumowanie kampanii wniosków obszarowych, wniosków o 

dopłaty do nawozów i do materiału siewnego. 

Pani Kinga Górska– odczytała pismo od ARiMR z wyjaśnieniami swojej nieobecności na 

posiedzeniu komisji. Następnie odczytała materiały przygotowane i przysłane przez ARiMR. 

Materiał w załączeniu do protokołu. 
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Dyskusja: 

Radny Piotr Kołodziej – zapytał się jaka pomoc była dla rolników jeśli chodzi o suszę? 

Pani Kinga Górska – odpowiedziała, że rolnicy mogli składać wnioski za pośrednictwem 

aplikacji „susza” do 31 października br. Następnie otrzymywali oszacowany protokół, który 

należało dostarczyć do ARiMR. Pomoc w przypadku strat powyżej 1% wynosiła 5 000,00 zł, 

a powyżej 30% wynosiła 10 000,00 zł. Jednak zastrzeżono, że w przypadku dużej ilości 

wniosków ogólna pula będzie dzielona proporcjonalnie na ilość wniosków i wówczas ta 

kwota może być niższa.  

Nie było więcej pytań do przedstawionego materiału. 

Ad.6. Opracowanie planu pracy komisji na I półrocze 2023 roku. 

Komisja po dyskusji opracowała plan pracy na I półrocze 2023 roku, stanowiący załącznik do 

protokołu. 

Ad.7. Zakończenie. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Komisji radny Adam 

Rybczyński podziękował wszystkim za przybycie i zamknął posiedzenie. 

Dąbrowa Biskupia, dnia 8 grudnia 2022 r., godz.11:00. 

Protokółowała:     Prowadzący posiedzenie 

Monika Wochna     Adam Rybczyński 


